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 10.10.2021מיום  42שמן המניין מס'  18-המועצת העיר 

 פירוט הנוכחים בישיבה והנעדרים ממנה

 :משתתפים 

o ראש העיר ויו"ר מועצת העיר - מר ששון מוטי 

o חבר מועצה - מר אחדות יעקב 

o מועצהחבר  - מר בבלי יעקב 

o חבר מועצה - מר האס שחר 

o חבר מועצה וסגן ראה"ע - מר זברלו חיים 

o חבר מועצה ומשנה לראה"ע - מר חלבי מאיר 

o חברת מועצה - גב' לביא ציון שירלי 

o חברת מועצה - גב' מטלון אלינור 

o חבר מועצה - מר מכלוף קובי 

o חברת מועצה - כהן שני-גב' מסילתי 

o חבר מועצה ומ"מ ראה"ע - מר נוימרק זוהר 

o חבר מועצה - מר ניסים זאב 

o חבר מועצה - מר ניסן זכריה 

o חבר מועצה וסגן ראה"ע - מר סיטון עזרא 

o חברת מועצה וסגן ראה"ע - גב' עדן רבקה 

o חברת מועצה - גב' עומרד לוי גליה 

o חבר מועצה - מר צדקה יפת 

o חברת מועצה - גב' צ'פליצקי נעה 

o מועצהחבר  - רו"ח קייקוב ראובן 
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o חבר מועצה - מר קינן שי 

o חברת מועצה - בשארי עינב-גב' קפלן 

o חבר מועצה - ד"ר רוק מאיר 

o חבר מועצה - מר מזרחי יעקב 

 

 :נעדרו 

o חבר מועצה - מר בר שי 

o חברת מועצה - ד"ר גונן קרן 

o חבר מועצה ומשנה לראה"ע - מר גזית אילן 

o חבר מועצה וסגן ראה"ע - מר סוטובסקי מיכאל 

 

  נכחו:כמו כן 

o מנכ"ל העירייה - מר ניסים ארז 

o יועמ"ש העירייה - עו"ד יונת דיין 

o גזבר העירייה  - מר אמנון ארץ קדושה 

o דוברת העירייה - נורית בייסקי 

o עוזר ראש העיר ומרכז ישיבות מועצה - מר יוסי זיידה 

 

 על סדר היום:

 הנפקת תו חנייה לתושב חולון. .1

 

 536פרוטוקול מס'  42ריכוז החלטות ישיבת מועצת העיר שמן המניין מס' 

 הוחלט להעביר את הנושא בישיבה הבאה. .1
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 פרוטוקול

 הנפקת תו חנייה לתושב חולון. .1

. פתחתי את הישיבה, יעקב 42אני פותח את הישיבה שלא מן המניין מספר  מר מוטי ששון:

 תציג.

להפוך את חולון לכחול לבן מהסיבה הפשוטה, יש פה ההצעה שלי מוטי זה  מר יעקב מזרחי:

מצוקת חנייה, אתה מודע לה, לפניך עוד לא דאגו להקים פה חניונים וגם לזה 

אתה מודע, זו לא אשמתך. אני אומר, תמיד אמרתי, זו לא אשמתך. 

הראשונים שקיבלו את חולון לא התחילו אותה נכון. עכשיו, למה אני שכחול 

בתושבי חולון? כי הם נשארים באותו המצב והם מקבלים  לבן בעצם לא פוגע

חניה חינם. תושבי חולון, דרך אגב אני בהצעה שלי גם מוכן להחריג את אזור 

התעשייה שיבואו עסקים וכל מיני דברים כאלה, אין לי בעיה, אבל החניה 

עצמה יש פה מוטי אם אתה לא מודע, יש מדיניות של העירייה קודם כל שלא 

רישיונות לסוחרי מכוניות באזור התעשייה לפתוח מגרשי מכוניות, יש נותנת 

מדיניות, בכל חולון יש שני מגרשים באזור התעשייה שמאשרים להם רישיון. 

ומה קורה בעצם? יש פה עשרות אם לא מאות סוחרי רכב שמעמידים את 

מכוניות שעומדות ברחובות,  10-15המכוניות שלהם ברחובות. כל אחד יש לו 

ואלה שצריכים תווי חניה הם לא יעמדו ברחובות כי זה קנסות. אתה יכול 

מקומות חניה בשקט על ידי תווי חניה, לפחות. עכשיו  2,000לפנות פה לפחות 

כל הדברים האלה לדעתי זה לא פופוליזם, זה לטובת העיר. אני יודע שבתוך 

דעתי זה תוכך אתה גם רוצה את טובת העיר, אין פה אינטרס. העלויות ל

רווח לעירייה, הפאנגו והסולו פארק יביאו רווח לעירייה, רוב העיר כמעט 

צבועה בכחול לבן כבר מאז ומתמיד, פה ושם יצטרכו לעשות. אני בעד, אתה 

יודע מה? אני מוכן לעשות עוד משהו, אפילו לעשות פיילוט בשכונה מסוימת 

 3מסוימת במשך שהיא שכונת מצוקה כדי לבדוק את זה. פיילוט בשכונה 

חודשים, בוא נראה את התנועה, בוא נראה את התגובות שלהם איך זה עבד, 

מה התוצאות, ונחליט הלאה. אבל בוא נתחיל עם משהו. אני חושב שזה דבר 

 מבורך.

הישיבה של ועדת  18:00-יעקב אתה יודע שעכשיו בשעות האלה, בדיוק ב מר מוטי ששון:

וט של החניות בערים. וארז אתה רוצה הכלכלה בכנסת שדנה בנושא הפייל

 להרחיב?

 אני יכול להרחיב, כן. מר ארז ניסים:

 שמעתי על זה משהו. מר יעקב מזרחי:

בוועדת הכלכלה. הדיון  18:00-, שהתחיל ב18:00-קודם כל יש היום דיון ב מר ארז ניסים:

מדבר על ההצעה לשנות שני פרמטרים. הפרמטר הראשון זה קביעת מחיר 
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 7, כלומר עד היום היה נקבע מחיר מרבי והרשות יכלה לשחק, החניה

. הצעת החוק מורידה את המילה "מרבי", זה אומר 3-4שקלים, יכולה 

שלשרים תיוותר הסמכות או להם תהיה הסמכות לקביעת המחיר. זה אומר 

שהמדינה עכשיו תקבע מה המחיר של הכחול לבן, שזה יש על זה שינוי. הדבר 

מעותי, זה השינוי שאומר שלמעשה אין לי יותר חניה חינם השני יותר מש

בכל רחבי העיר לתושבי העיר, בכל הארץ, כן? זה חקיקה. יתאפשר לתושבי 

הרשות לחנות באזורים הסמוכים לבית מגורים בלבד. זה אומר שאם אתה 

עכשיו מייצר כחול לבן בעיר, ואם עכשיו יש תושב והתושב עכשיו גר בבן 

מחר מניע את האוטו וחונה באגרובנק, חונה באזור התעשייה, גוריון והוא 

 הוא יצטרך לשלם כחול לבן.

 בכל שעות היממה? מר שי קינן: 

בכל שעות היממה. ככל שהחנייה באזורים אלו מוסדרת בתשלום. כלומר  מר ארז ניסים:

במקומות שזה לא מוסדר בתשלום אז אין בעיה. כלומר ברגע שהיום החניה 

אז אין בעיה. אבל מהרגע שאתה מסדיר את החניה בתשלום,  היא חינם,

המדינה כבר אומרת לך שלרשות המקומית אין סמכות, אין סמכות לפתור 

 אזור כזה או אזור אחר ולכן אנחנו כאן נכנסים ל,

תראה, זה יעזור, כי אתה יודע מה? אני יודע את זה, אני יודע מה הוא אומר,  מר יעקב מזרחי:

ה שהוא אומר אבל אני אגיד לך מה אני אומר, אני דיברתי עם הוא צודק במ

אנשים מחברי הכלכלה, חברים בוועדת הכלכלה, חברי כנסת, העסק הזה  4

 לא עובר. הגבלת מחיר? אין לי בעיה עם זה. אז בואו נעשה משהו אחר.

 אני מציע שאולי נמתין להחלטה של ועדת הכלכלה. מר ארז ניסים:

, לא, אני אגיד לך מה אנחנו נעשה. אנחנו נצביע, אנחנו נעשה הצעה שהיא לא מר יעקב מזרחי:

על תנאי. מה זה אומר? אם ועדת הכלכלה באמת תחייב שתושב העיר צריך 

לשלם על חנייה ברחבי העיר, אני מוריד את ההצעה, אני אומר לך מעכשיו. 

יך עם אם, ואני אומר לך זה לא יעבור, בואו נעשה את ההצבעה עכשיו, נמש

 הדרך הזו, מה הבעיה? בואו נעלה את זה לדיון.

אבל למה? ... לא מתנגד, זה לא נוגד את זה. אם הם מחליטים שכן ואנחנו  גב' אלינור מטלון:

 מחליטים שכן, אין פה שום קשר.

 לא, אבל הם מחליטים משהו אחר.  גב' נעה צ'פלינסקי:

ה דיון. תשאלו שאלות. אתה רוצה חבר'ה אתם רוצים לפתוח דיון? נעש מר מוטי ששון:

 לשאול שאלה? בבקשה.

קודם כל ... לשלם כסף שיהיה ... אזורי שאם אני גר בקריית בן גוריון ואין  מר זאב ניסים:

 לי מקום חניה ואני אלך לחנות בקריית רבין, אני אצטרך לשלם. זה לא.

 זה החוק, זה ההצעה. מר ארז ניסים:
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א נכון. אני אסביר למה. זה יכול להיות בערים שיש חניה, לנו לא, אבל זה ל מר זאב ניסים:

 יש בעיה, יש לנו מצוקה ואנחנו יודעים את זה. 

 בכל הערים יש מצוקה. דובר:

עכשיו אם אין לי חניה ברחוב בן גוריון, אין לי שם, בתוך השכונה עצמה אין  מר זאב ניסים:

חנות באיזשהו מקום. מטר, אין ברירה, חייב ל 200-300חניה, אז מתרחק 

 אני לא רוצה שיהיה הדבר הזה.

 זה לא בסמכות שלנו. מר מוטי ששון:

 כן, אני מבין. מר זאב ניסים:

 זה לא עובר שם. וועדת הכלכלה לא מעבירה את זה.  מר יעקב מזרחי:

עוד דבר שמאוד חשוב, קח את רחוב סוקולוב, סתם אני נותן דוגמה את רחוב  מר זאב ניסים:

ב, אנשים מחנים ברחוב סוקולוב את הרכבים שעות, ובעלי החנויות סוקולו

סובלים את זה, למה? כי הם לא באים לקנות, שמים את האוטו, בלי כסף. 

 אם אנחנו מגבילים, הם צריכים לשלם. הם צריכים לשלם.

אבל זה לא רק סוקולוב, יש עוד אזורים. אנשים מחנים את המכוניות  גב' אלינור מטלון:

 ירים אותם שם חודשים על חודשים.ומשא

אם במידה והם צריכים לשלם פאנגו )מדברים ביחד( על הדיירים, אין מה  מר זאב ניסים:

 לעשות. לעשות מה מתאים לעיר שלנו.

 חלבי בבקשה. מר מוטי ששון:

כבוד ראש העיר, כל בר דעת יודע שהכנסת גונבת לרשויות. אם תהיה החלטה  מר מאיר חלבי:

, גם אם תהיה החלטה של הכנסת אנחנו עיריית חולון נתנגד לה, של הכנסת

למה? מאחר והעיר בשיפוצים אז ההצעה הזו של חברינו מזרחי היא 

שנים הקרובות בגלל שכל העיר  3-ה' הידיעה וזה לא רלוונטי ל-פופוליסטית ב

בשיפוצים ואנשים שהיה להם חניות, גם אין להם חניות. אז מה הרצון הזה 

 עכשיו את הכחול לבן בימים שכל העיר סגורה?לעשות 

אני אענה לו. הוא שאל משהו על הפופוליסטי, אני אדבר על הפופוליסטי  מר יעקב מזרחי:

הראשון. בוא אני אסביר לך משהו. כל העיר לא בשיפוצים. כל העיר לא 

בשיפוצים. מאיר חלבי, סוקולוב בשיפוצים, פרופסור שור בשיפוצים, 

שיפוצים, תספר סיפורים לאלה שלא מכירים את העיר. כל השכונות לא ב

 העיר לא בשיפוצים.

 רגע, מה קרה בקריית בן גוריון? כולה, אין חניות בגלל הרכבת הקלה. גב' נעה צ'פליצקי:

קריית בן גוריון ... חניה, זה משהו אחר. זה גני ילדים. כל העיר לא בשיפוצים  מר יעקב מזרחי:

 לא קשור ... מאיר. מדובר פה, זה 
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אני מסתובב בעיר, אני מסתובב בעיר. אני רואה שכל העיר בשיפוצים. כל  מר מאיר חלבי:

 העיר. שני נתיבים הפכו לנתיב אחד.

 איפה? בסוקולוב? ברקת סוקולוב. מר יעקב מזרחי:

 בברקת, עכשיו בשדרות ירושלים, ובמקווה ישראל ובקוגל.  מר מאיר חלבי:

 רחובות? 4רחובות בינתיים, כל העיר זה  4אמרת  מר יעקב מזרחי:

 זה הכבישים הראשיים.  מר מאיר חלבי:

כל העיר לא בנויה. תפסיקו לספר סיפורים. חבר'ה זה לטובתכם, זה לא  מר יעקב מזרחי:

 פופוליסטי. זה לטובת הציבור מוטי, איזה פופוליסטי?

קודם כל אני רוצה בלי שום  אני רוצה גם בבקשה להעיר בדיון אם אפשר. מר שחר האס:

קשר לדיון הזה, אני מתנצל על משהו שקרה פה בישיבת המועצה הקודמת. 

אני ברמה האישית שלי מרגיש שדברים פה, נחצה פה איזשהו קו אדום 

לפחות מבחינתי האישית ואני רוצה לומר לחברי הקואליציה, אם חס 

 רתי אז אני מבקש,וחלילה מישהו מכם נפגע באופן אישי מהדברים שאני אמ

 שאנחנו סמרטוטים ומטומטמים, משהו כזה העברת. דוברת:

 אני מבקש את התנצלותי.  מר שחר האס:

 אני מה זה שמח שאמרת את זה עכשיו. מר קובי מכלוף:

 לא, אני לא שמחה כי אנחנו ... ברמה הזו. דוברת:

 בקש.כי אם לא היית אומר את זה עכשיו אז אני הייתי מ מר קובי מכלוף:

 הוא רוצה להתנצל חברים, תנו לו את ההזדמנות.  מר יעקב מזרחי:

לפעמים הישיבות האלה יוצאות קצת מפרופורציה ואני בתור נציג ציבור  מר שחר האס: 

צריך לשמור על הפרופורציה הזו ולשמור על המסגרת הנאותה ואני מכבד 

 כל אחד ואחת מכם, אז אני מבקש את התנצלותי הכנה.

שנים יחד  5אני רוצה להוסיף משהו למה ששחר אמר, אני הייתי באופוזיציה  א סיטון:מר עזר

עם מורן ועשיתי חיים לא פשוטים למוטי ולזה. והגשנו קרוב, אני ונועם, 

הצעות לסדר ושאילתות. מעולם לא צעקתי על מוטי, מעולם לא  200-קרוב ל

בדתי אותו, השפלתי אותו, דיברתי בצורה מכובדת, לא פשוטה אבל כי

כיבדתי את האנשים סביבו. לא היה לי נעים לראות את מה שקרה פעם 

 שעברה ואני שמח על מה שאתה אומר.

 אני לוקח אחריות מלאה על הסיפור הזה.  מר שחר האס:

 ואני חושבת שזה מסר לכולם. זה צריך להיות מסר לכולם. גב' נעה צ'פליצקי:

 חר. מוטי בוא נעשה משהו א מר יעקב מזרחי:
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עם כל חילוקי הדעות אנחנו צריכים לשמור על תרבות השיח שלנו. לגופו של  מר שחר האס:

עניין, לדעתי אנחנו לא צריכים לחכות להחלטה של ועדת הכלכלה, אנחנו לא 

באמת יודעים מה יקרה שם ולאן הרוחות נושבות. אפשר לקבל את ההחלטה 

 הזו היום בעיני.

יהיה כסף, ההצעה יורדת. לא הבנת. אם יעלה כסף, ההצעה  לא הבנת. אם מר יעקב מזרחי:

שלנו יורדת. מצביעים, ואם וועדת הכלכלה תחליט שזה יעלה כסף, ההצעה 

 יורדת, לא יהיה כחול לבן. 

 כרגע זה בלי כסף. מה שהם מצביעים עכשיו זה עם כסף. מר מוטי ששון:

 ואם וועדת הכלכלה תחליט שלא? מר יעקב בבלי:

 אז מורידים. זרחי:מר יעקב מ

 אבל בינתיים אתה לוקח כסף. כרגע זה בלי כסף. מר מוטי ששון:

 בבלי אתה הבנת את ההצעה?  מר יעקב מזרחי:

 לכן אני אומר בואו נחכה אחרי וועדת הכלכלה, מה שיחליטו יהיה. מר מוטי ששון:

יר, שהוא חינם אני אסביר לך, אני הצעתי את ההצעה. אם כחול לבן עובר בע מר יעקב מזרחי:

לכל התושבים, וועדת הכלכלה מחליטה להגביל את האזורים בחולון, כלומר 

 רק ליד הבית שלך יהיה חינם, אז אני מוריד את ההצעה שלי. זה הכל. 

אז אם מה שהוא אומר, אז למה לא להמתין? הוא אומר להביא את זה  מר מאיר חלבי:

 להצבעה.

מיליון  15-ל 10ל לתת מענה תקציבי שמוערך בין מה גם שהפתרון הזה יכו מר שחר האס:

שקל שיהיה חוגים, שיהיו כל הדברים שאנחנו העלינו בישיבות האחרונות 

שמשוואות לתקציב אז זה יכול לתת פתרון לזה. אגב, זה כבר עלה פה בחצי 

משפט אבל חשוב לי להגיד, אם יש שטח פרסום חינם לוהט באזור המרכז, 

כבים בחולון. לכו לכל רחוב שני פה בעיר, אתם תראו זה אזור המכירה של ר

איזה רכב נטוש שם שעומד שם כבר שנה עם מדבקות של "לפירוק" שלוקח 

 מקום חניה סתם על גבי תושבים וחבל.

 פה יש חוקים. מר יעקב מזרחי:

אנחנו הפכנו להיות מגרש  אבל אם יש לך כחול לבן אז אנשים ישלמו על זה. גב' אלינור מטלון:

 חניות.

 שחר סיימת? מר מוטי ששון:

 לא, אני אשמח לשמוע תגובה על הסיפור הזה. מר שחר האס:

 יש חוק לגבי הרכבים הנטושים.  גב' נעה צ'פליצקי:

 יש גם נטושים וגם ...  גב' אלינור מטלון:
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 מישהו רוצה עוד לדבר? מר מוטי ששון:

ר. מוטי אני בישיבה של שבוע שעבר לא הייתי ואני רוצה לומר אני רוצה לדב מר מאיר חלבי:

 את דבריי בקשר לישיבה הקודמת. יש לי תוספת על מה שהיה בפייסבוק. 

 חלבי על מה אתה רוצה לדבר? מר מוטי ששון:

על הישיבה הקודמת, על המצב. אני לא הייתי בישיבה הקודמת ואני רוצה  מר מאיר חלבי:

 להביע את דעתי. 

 היום זה ישיבה רק על זה. יעקב מזרחי:מר 

 מוטי זה חשוב מאוד.  מר מאיר חלבי:

 שתיים לדבר מה שתרצה.-בסוף הישיבה ניתן לך דקה מר מוטי ששון:

 אני רוצה לשמוע שאתה אומר שהעומס ברחובות לא ... מר מאיר רוק:

 לאו דווקא. מר יעקב מזרחי:

תפסות על ידי תושבים מערים אחרות? האם בדקת באחוזים כמה חניות נ מר מאיר רוק:

חולון, חולונים נוסעים לתל אביב, האם תושבי תל אביב, רמת גן באים לפה 

 ותופסים בעשרות אחוזים את החניות? אני לא חושב.

 בלילה, בערב, אחרי הצהריים. מר מוטי ששון:

 לא, אני לא חושב שזה נכון. מר מאיר רוק:

יד לך משהו אחד. אתה היית פעם בצומת חולון לפני קופת מאיר בוא אני אג מר יעקב מזרחי:

החולים, תכנס לצומת חולון, תראה כמה רכבים נכנסים לחולון בבוקר ולא 

 תושבי חולון, ומראשון, ומבת ים. 

עושה ככה, בדקה  יצא מאמר בגלובס על עיריית תל אביב. עיריית תל אביב מר מאיר רוק:

שקל ממוצע לשעה, בדקה חניות שנותנים בכחול לבן  50חניות וחניונים זה 

שקלים לשעה, תושבי תל אביב לא מקבלים. העירייה עשתה  6.3לתושבי חוץ, 

חישוב, ארז תשמע את החישוב שעשתה עיריית תל אביב, הם אומרים אנחנו 

 נותנים נתנה לאזרחים מיליארד שקל. 

 לאיזה אזרחים? רחי:מר יעקב מז

 אזרחי תל אביב, חניה חינם. מר מאיר רוק:

 היום הייתי בבת ים, בבוסקילה, דקה, אין חניה בכלל. עמדתי ... דו"ח. מר חיים זברלו:

 כי זה כחול לבן בת ים. אזור כחול לבן. השכונה שלנו כחול לבן. מר יעקב מזרחי:

 מי עוד רוצה לדבר?  מר מוטי ששון:

אני לפני שנתיים הצעתי לך את זה מוטי ואמרתם שאי אפשר לעשות את זה,  ות:מר יעקב אחד

אני לא מבין למה, חולון כבר לא ... לא יודע למה אנחנו לא רוצים להשתחרר 



 10.10.2021 –ליום  42מס'  --- חולון ישיבת מועצה שלא מן המניין 18-מועצת העיר ה

 536פרוטוקול 

 
9 

 

מזה שאנחנו, כל הזמן אתם אומרים שהעיר חולון היה לה סטיגמה וזה, 

ויש היום אנחנו בעזרת השם בשמחה גם, חולון נהייתה עיר הילדים, 

מוזיאונים, ויש פארק פרס והכל. בואו נרוויח את הכסף הזה ואני רואה פה 

בבוא הזמן אם מגיעות לפה שיירות של מכוניות, פארק פרס מפוצץ ככה, 

 החניון מפוצץ ככה, זה לא תושבי העיר. למה שלא נרוויח את הכסף הזה?

 מי נהנה שם? כל הסוחרים שמשלמים לך ארנונה. מר מוטי ששון:

 מי שנהנה שם זה אנשים שהגיעו מחוץ לעיר. יעקב אחדות: מר

 אומר מוטי שהעסקים נהנים, בעלי העסקים. :1דובר 

אחדות, תקשיב אתה אומר ששיירות מגיעות לפה, אני רק רוצה להגיד לך  מר מוטי ששון:

שזה תורם לכלכלה המקומית שלנו, גם האנשים שבמהלך היום באים 

 לחולון.

 נשים שבאים לעשות על האש לא ... מוטי.א מר יעקב אחדות:

 מישהו רוצה לדבר עוד? מר מוטי ששון:

את היתרונות שבהצעה, את היתרונות הגלומים בה אני לא אפרט מאחר וזו  מר שי קינן:

. אני רק רוצה להזכיר, אפרופו בעלי העסקים 2014הייתה הצעה שלי משנת 

בעלי העסקים בסוקולוב הצעתי את ההצעה, כל הוועד של  2014שכבר בשנת 

הגיע לישיבה, אתה זוכר את זה מוטי, והם היו בעד ואני הופתעתי. למה? כי 

בהתחלה הם נהנו מהחניה בחינם, אחר כך הם הבינו שהם פשוט פוגעים 

בעצמם כי הם תופסים את החניה של אותן אימהות שרוצות לבוא ולקנות 

בעד כחול לבן כי זה גם  מהחנויות שלהם, והם הכו על חטא והם אמרו אנחנו

 ישפר את העסקים בעיר, זה יוצר תחלופה, זה עושה הרבה דברים חיוביים.

 כן אבל מה ניקח מהתושבים שלנו כסף? מר חיים זברלו:

 לא מהתושבים. :2דובר 

 לא, לא. מר שי קינן:

 אם ייקחו כסף מהתושבים, ההצעה יורדת.  מר יעקב מזרחי:

לה שלי היא שאלה יותר ליועצת המשפטית וגם למנכ"ל. בדיוק. אבל השא מר שי קינן:

השאלה היא כזו, בהנחה שוועדת הכלכלה תחליט מה שתחליט ואני לא אוהב 

את ההחלטה המתגבשת שתושבי העיר גם צריכים לשלם, בהנחה שזה קורה 

האם ההחלטה תהיה גורפת על כלל הערים כמו תאגידי המים? שזה לא קשור 

ה אלא שהיא תיושם רק באותן הערים שכבר העירייה ברצון של ראש העיריי

 החליטה על כחול לבן כי זה קריטי. אני אסביר.

 היא מחליטה על כל הארץ מדן ועד אילת. מר מאיר חלבי:
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 תקריא ארז מה כתוב בהצעה בוועדת הכלכלה.  מר יוסי זיידה:

ולון או דך אצגב למה שאחדות אמר, אם מישהו שיבוא לתיאטרון ח מר מאיר חלבי:

שקל  30-40למוזיאון, הוא תמיד יעשה חישוב כרטיס לכניסה פלוס עוד 

 לחניה.

 בדיוק.  גב' נעה צ'פליצקי:

 מי שבא מתל אביב שישלם פה חניה.  מר חיים זברלו:

 אנחנו שהולכים לתל אביב, אנחנו לא אורחים? אתה לא אורח? מר מאיר חלבי:

 ניסן לא דיבר. מר מוטי ששון:

 אבל ארז יקריא רגע מה לשון ההצעה.  ידה:מר יוסי זי

בדברי ההסבר, בהצעת החוק, ההצעה שעולה היום, בדברי ההסבר מצוין  מר ארז ניסים:

יתאפשר לתושבי הרשות המקומית לחנות באזורים הסמוכים לבית 

מגוריהם בלבד, ככל שהחנייה באזורים אלה מוסדרת בתשלום. זה אומר 

אתה מחויב, אם אין הסדרה בתשלום זה שאם המקום מוסדר בתשלום אז 

 נשאר בהחלטת ... זו ההצעה.

 אני רוצה לחדד.  מר שי קינן:

החלק השני של אותו הסעיף גם מדבר על הגבלת כמות תווי החנייה  גב' יונת דיין:

לתושבים באותו האזור, ... שמספר התושבים אינו עולה על מספר תושבים 

י שקבע המפקח על התעבורה והוא מרבי לאזור מוגדר פטור מתשלום כפ

 יפרסם ברשומות. גם שיקול הדעת לכמה ניתן תווי חניה יילקח מידינו.

 אבל אם אני מבין את מה שארז אומר, מר שי קינן:

 אתה עושה גול עצמי עכשיו. :3דובר 

בדיוק. זה אומר שאם אנחנו מקבלים את ההצעה ואנחנו מחליטים על  מר שי קינן:

 ץ, גם תושבי הפנים ישלמו.תשלום לתושבי חו

 נכון. גב' נעה צ'פליצקי:

אבל אמרתי כבר, שאם וועדת הכלכלה מעבירה את ההצעה הזו, אני מסיר  מר יעקב מזרחי:

 את זה. עושים הצבעה עכשיו שהיא מוטית בהחלטת הוועדה.

אחרות, ילדים האלה התחתנו ועברו לערים  4ילדים,  4מוטי, משפחה יש לה   מר מאיר חלבי:

 הם יבואו בשבת לבקר את ההורים.

 בשבת לא גובים.  גב' אלינור מטלון:

 מי אמר שבשבת לא משלמים? גב' נעה צ'פליצקי:

 ניסן רצה לדבר, בבקשה ניסן. מר יוסי זיידה:
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 הנה בבקשה, בשבת ישלמו. אתם מסכימים שישלמו בשבת? גב' נעה צ'פליצקי:

שאומרת, מעבירים את הכחול לבן שמותנה  מוטי אפשר לעשות הצעה מר יעקב מזרחי:

 בהחלטת וועדה הכלכלה.

 תן לניסן לדבר.  מר מוטי ששון:

הוויכוח הוא לא על כחול לבן. הוויכוח הוא אחר לגמרי. אני חושב שאם  מר ניסן זכריה:

העירייה הייתה רוצה לשכנע אותם שלא צריך כחול לבן, הייתה צריכה לבוא 

ים שבמידה ונעבור לכחול לבן, עזבו את וועדת פה עם נתונים, ארז, שמרא

הכלכלה כרגע כי אפשר לעשות החרגה של אזורים, זה לא משנה, היה צריך 

 לבוא עם נתונים שמראים שכחול לבן לא יפתור את מצוקה החניה. 

 נכון. גב' נעה צ'פליצקי:

וזה חבל, כלומר  אני לא יודע, באמת שאני לא יודע. זה לא הוצג בפנינו ארז מר ניסן זכריה:

הכחול לבן הוא תוצאה של מצוקה, אף אחד לא רוצה לעשות כחול לבן 

לאנשים ולהכריח אותם לשלם כסף. יש פה בעיה של מצוקת חניה, חבר'ה 

 אתם צריכים לקחת את זה בחשבון. 

 זו תופעה בכל הארץ, בכל העולם, בכל הערים.  מר מוטי ששון:

דוגמה. רחוב העבודה זה רחוב צדדי, בבלי גר שם באזור הזה, אני אתן לך  מר ניסן זכריה:

 אני ובבלי גרים שם, כל היום יש שם מכוניות, מסגריה, חונים שם. 

 בכניסה של בתי הספר שם. :4דובר 

מה לעשות מוטי? זה לא מרכז העיר, זה מצחיק. או בתל גיבורים או כל אזור  מר ניסן זכריה:

ה, בבקשה נשמח, אבל כרגע אין פתרון אחר, אחר. אם יש פתרון אחר למצוק

תגבילו פה את האזורים. בקריית בן גוריון יש שם מצוקה נוראית, תגבילו 

 שם. תיקחו אזורים מסוימים, תגבילו.

 השכונות הישנות. מר יעקב מזרחי:

 עד שלא נשמע מה וועדת הכלכלה החליטה, איך נתייחס. מר מוטי ששון:

לה היא תולדה של עיריית תל אביב בכלל. עיריית תל אביב, זה ועדת הכלכ מר ניסן זכריה:

 המוקד מוטי, בוודאי, הכסף הגדול.

 אתה יודע מה הוא עושה שם בשנה חולדאי?  מר יעקב מזרחי:

אני מבקש בבקשה, אם יש לארז נתונים שיציג אותם לגבי אם זה יפתור את  מר ניסן זכריה:

 יע להחלטת מועצה.הבעיה או לא יפתור את הבעיה אז זה יג

אין לי נתונים אבל אני אגיד לך שבחלק מהמקומות זה יכול לפתור, בחלק  מר ארז ניסים:

מהמקומות זה לא יכול לפתור. לכן השאלה פה העקרונית, האם אנחנו רוצים 

להיכנס לתהליך, לתהליך שאנחנו מחייבים את התושבים שלנו לשלם חניה? 



 10.10.2021 –ליום  42מס'  --- חולון ישיבת מועצה שלא מן המניין 18-מועצת העיר ה

 536פרוטוקול 

 
12 

 

י זה, בחלק מהמקומות, לדוגמה קודם כל זו השאלה העקרונית. אחר

 בסוקולוב אולי זה יכול לפתור. בחלק זה לא יפתור. 

בואו נתקן את ההצעה, טוב? בוא נעשה את ההצעה קודם כל שהיא מותנית  מר יעקב מזרחי:

בהחלטה של ועדת הכלכלה, אם ועדת הכלכלה תחליט לחייב את תושבי 

 חולון בכסף על כחול לבן, אני אסיר את ההצעה.

 אבל ניסן ביקש נתונים. גב' נעה צ'פליצקי:

 נביא את זה לסדר בישיבה הבאה.  מר יעקב מזרחי:

 יעקב הבנו את ההצעה שלך. אני רק אגיד כמה מילים ונעלה להצבעה. מר מוטי ששון:

 זה יכול לפגוע בך יעקב. מר שי קינן:

התניה. התניה להחלטת ועדת הכלכלה. אם ועדת  בואו נעשה את זה מותנה, מר יעקב מזרחי:

 הכלכלה תחליט שזה עולה כסף, נסיר את ההצעה. 

 תנו רגע ליועצת המשפטית.  מר מוטי ששון:

נכון או  100%אני רוצה לנסות לחדד משהו. אני לא יודעת אם הבנתי אותך  גב' יונת דיין:

צביע בסוף על לא. אני לא יודעת מה ועדת הכלכלה תחליט או מה הכנסת ת

ההמלצה של ועדת הכלכלה מהסעיפים האלה של חוק ההסדרים, הם גם 

יכולים את הדיון היום לסיים עם משהו חדש לחלוטין, עם הצעת ביניים 

אחרת. אבל כמו שהנוסח עומד כרגע, אם ביום שזה מאושר, אנחנו, אתם פה 

עים לנו גם במועצת עיר, אנחנו כעירייה כבר החלטנו לחייב חניה אז הם קוב

 את התעריף לפי זה וגם איפה וכמה פטורים מחניה לתושבי העיר ניתן.

 אבל אפשר להחליט שלא להחליט. מר יעקב מזרחי:

אני חושבת שסדר הדברים הנכון הוא כן לראות מה עושה ועדת הכלכלה. כי  גב' יונת דיין:

זה  אם אנחנו כבר החלטנו, אז נעלו אותנו עד הסוף עם התיקונים האלה.

 נשמע לי כמו תזמון רגיש.

אני רוצה לומר משהו חשוב מאוד. אני רוצה להגיד לך יונת, החלטת כלכלה  מר זאב ניסים:

זה לא דבר שהוא לכל החיים. ועדת כלכלה משתנה כל קדנציה, לא ימצא חן 

בעינינו? הרי הממשלה הזו לא תישאר באיזשהו שלב, אז בקדנציה הבאה 

אומר לכם, אני אדאג לזה שאם לא ימצא חן תבוא ממשלה אחרת ואני 

בעינינו אנחנו נהפוך את ההחלטה. זה שטויות. אין לכם מה לפחד מועדת 

 כלכלה. 

יעקב, התבטאתם, אמרתם כל אחד מה שהוא חושב, רובכם מה שאתם  מר מוטי ששון:

חושבים. תשמעו, יש פה דבר שהוא מאוד בסיסי, ועדת הכלכלה מתכנסת 

א יודע מתי היא תחליט ועל מה היא תחליט. ברגע שתהיה בשעה הזו, אני ל

החלטה של ועדת הכלכלה, תרצה להביא את זה לכאן, נשוב נדון בזה פה. כל 
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עוד אין החלטה ואנחנו יודעים שמחליטים, יכול להיות שהיום, יכול להיות 

 שבישיבה הבאה שלהם.

 אי אפשר לאשר בכפוף? מר יעקב מזרחי:

 פוף. אני אומר לך תביא את זה לפה.אין כ מר מוטי ששון:

 אי אפשר לאשר בכפוף?  מר יעקב מזרחי:

יעקב אתה מקבל את זה? אוקיי, חברים, יעקב בעל ההצעה, יעקב אתה  מר מוטי ששון:

 מקבל את ההצעה? תודה רבה. יעקב קיבל את זה. הישיבה נעולה. 

 כן חלבי. מר מוטי ששון:

ת הספר החרדי בתל גיבורים, שזו הסיבה לכל אפתח ואומר בנושא בי מר מאיר חלבי:

 המהומה כאן במועצת העיר. 

חלבי זה עומד ותלוי בבית המשפט, זה כבר לא בידיים שלנו. בשביל מה  מר מוטי ששון:

 לפתוח?

 מוטי אני אשאיר את זה לפעם הבאה.  מר מאיר חלבי:
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